
 

 

 

 

 

 ,קהילה יקרה

 

 את עבודתה בבית העלמין.  סיימהדבורה  15/10-החל מה

 נכון להיום, טיפול בית העלמין נעשה על ידי קבלן הנוי 

 בתחום הגינון בלבד.

 

 דבורה היקרה, ברצוני להודות לך בשם כל בית שדה נחמיה 

על עבודה שנעשתה ברגישות, תשומת לב לכל פרט, מסירות   

 ומקצועיות רבה.

 

 מאחלים לך הרבה הצלחה בהמשך הדרך.

 

 בכל שאלה ובקשה.  "מניתן לפנות למשרדי האג

 מרסלה

 

 


